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Protokół Nr XXXVI/22 

sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego 

w dniu 29 marca 2022 r. 
 

Na ogólny stan 17 radnych w sesji uczestniczyło 17 radnych. Sesja odbyła się w trybie 

stacjonarnym z jednoczesną możliwością udziału przy wykorzystaniu środków 

porozumiewania się na odległość. Zdalnie w sesji uczestniczył radny Krzysztof Malinowski. 

W sesji obok radnych uczestniczyli także kierownicy wydziałów Starostwa Powiatowego  

we Włoszczowie, zaproszeni goście oraz przedstawiciele społeczności powiatu. Listy 

obecności w załączeniu. 
 

Podczas XXXVI sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego poza radnymi głos zabrali: 

1. Agnieszka Górska  - Skarbnik Powiatu 

2. Robert Suchanek   - Kierownik Wydziału Organizacyjnego  

    i Ochrony Zdrowia 

3. Rafał Krupa   - Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie 

4. Krystyna Banaczkowska - Główny Księgowy Zespołu Opieki Zdrowotnej  

    we Włoszczowie 

5. Lena Nowak   - Radna Gminy Moskorzew 
 

Obrady trwały od godziny 1216 do 1417. 
 

Porządek obrad 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIV i XXXV sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego.  

5. Informacja Starosty Włoszczowskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu i z pracy 

Zarządu w okresie między sesjami Rady Powiatu. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Włoszczowskiego za 2021 rok. 

7. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej w Powiecie Włoszczowskim za 2021 rok. 

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego w Powiecie Włoszczowskim za 2021 rok. 

9. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego w Powiecie 

Włoszczowskim za 2021 rok. 

10. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włoszczowie  

za 2021 rok oraz efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

11. Informacja o wykonaniu planu finansowego za 2021 rok dla rachunków dochodów 

pochodzących ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19. 

12. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Włoszczowski za 2021 rok. 

13. Przyjęcie sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Powiatu oraz sprawozdania  

z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej za 2021 rok. 
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14. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2022-2036, 

2) zmian w budżecie Powiatu na 2022 rok, 

3) udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2022 roku, 

4) zatwierdzenia "Programu naprawczego dla Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie - 

Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II na lata 2021-2023", 

5) zmieniająca uchwałę Rady Powiatu Włoszczowskiego w sprawie powierzenia Gminie 

Radków zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi,  

6) określenia zadań finansowanych w 2022 roku ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

7) współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego 

zakupu energii elektrycznej, 

8) udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Świętego  

w Kuczkowie dotacji z budżetu Powiatu Włoszczowskiego na prace przeprowadzone 

w 2022 r. przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

9) zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa. 

15. Wnioski i oświadczenia. 

16. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Przebieg obrad 

Do punktu 1-go/ 

Otwarcia trzydziestej szóstej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego dokonał Przewodniczący 

p. Zbigniew Matyśkiewicz. Pan Przewodniczący poprosił obecnych na sesji o powstanie, aby 

w geście solidarności z narodem ukraińskim uczcić minutą ciszy poległych obywateli Ukrainy 

zaatakowanej przez Rosję. Następnie Pan Przewodniczący przywitał wszystkich radnych, 

zaproszonych gości uczestniczących w obradach oraz mieszkańców powiatu oglądających 

sesję on-line.  
 

Do punktu 2-go/ 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na obecny stan 17 radnych w sesji uczestniczy  

16 radnych, co w świetle prawa czyni sesję zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 

Do punktu 3-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do doręczonego porządku obrad. 

Pan Starosta złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa. Działania wojenne wywołane agresją rosyjską na Ukrainę spowodowały 

niespotykaną do tej pory falę uchodźców, którzy w większości skierowali się do Polski  

w poszukiwaniu schronienia. Powiat Włoszczowski aktywnie włączył się w pomoc dla 

obywateli Ukrainy, a wnioskowany projekt uchwały stworzy ramy prawne do tej pomocy.  

W związku z tym poprosił Radę o wprowadzenie do porządku dzisiejszych obrad 

zgłoszonego projektu uchwały. Radni otrzymali projekt uchwały przed sesją.  
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Pan Przewodniczący poinformował, że wskazany przez p. Starostę projekt uchwały zostanie 

dopisane w pkt 14 ppkt 9. 

Pan Wicestarosta złożył wniosek o wykreślenie z porządku obrad pkt 15 Stanowisko Rady 

Powiatu Włoszczowskiego w sprawie używania nazwy "Powiat Włoszczowski" jako tytułu 

miesięcznika informacyjno - reklamowego. 

Pan Jerzy Suliga zwrócił się z pytaniem do p. Wicestarosty, który zgłosił wniosek 

wykreślenia z porządku obrad pkt 15. Zapytał, czy ten temat jest już pozostawiany, czy ma 

zostać wykreślony dziś, a będzie się do niego wracać.   

Pan Wicestarosta poinformował, że odbyło się spotkanie, wspólne posiedzenie Komisji,  

w którym uczestniczył również p. Wójt. Doszło do porozumienie, iż zostanie poddane pod 

głosowanie wycofanie tego punktu. Zostaną podjęte starania o polubowne rozwiązanie tego 

tematu. Na chwilę obecną trudno powiedzieć, czy będą podejmowane dalsze działania, 

ponieważ nie jest to czas, aby takie kwestie wywoływać, gdyż jest wiele innych problemów  

o czym wszyscy wiedzą i ma nadzieję, że jest to zrozumiałe.   

Pan Przewodniczący dodał, że z inicjatywy Komisji Zdrowia obradującej w dniu 

wczorajszym został złożony wniosek o zorganizowanie spotkania radnych z Wójtem Gminy 

Krasocin. Radni taką informację otrzymali i kto mógł, to na spotkanie przybył. Spotkanie się 

zakończyło przed chwilą, a pokłosiem spotkania jest stanowisko, które zaprezentował  

p. Wicestarosta. Wracając do porządku obrad w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie 

wniosek zgłoszony przez p. Starostę o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 14 ppkt 9 

projektu uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa.        

Wniosek został przyjęty 16 głosami "za". W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny. 

Następnie został poddany pod głosowanie wniosek p. Wicestarosty o wykreślenie z porządku 

obrad pkt 15 Stanowisko Rady Powiatu Włoszczowskiego w sprawie używania nazwy 

"Powiat Włoszczowski" jako tytułu miesięcznika informacyjno - reklamowego. 

Wniosek został przyjęty 15 głosami "za". W głosowaniu nie uczestniczyło dwóch radnych. 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" zatwierdziła porządek obrad z wprowadzonymi zmianami.  

W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 4-go/ 

Protokół z obrad trzydziestej czwartej sesji Rada Powiatu przyjęła 15 głosami "za"  

i 1 "wstrzymującym" nie wnosząc uwag do jego treści. W głosowaniu nie uczestniczył jeden 

radny. 
 

Protokół z obrad trzydziestej piątej sesji Rada Powiatu przyjęła jednogłośnie 15 głosami "za"  

i 1 "wstrzymującym" nie wnosząc uwag do jego treści. W głosowaniu nie uczestniczył jeden 

radny. 
 

Do punktu 5-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja Starosty Włoszczowskiego z wykonania 

uchwał Rady Powiatu i z pracy Zarządu w okresie między sesjami Rady Powiatu została 

radnym przekazana w statutowym terminie. Zapytał, czy do informacji są pytania.  
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Pan Jerzy Suliga odnosząc się do informacji p. Starosty z pracy Zarządu poprosił  

o rozszerzenie informacji w zakresie uchwały nr 13/22 w sprawie zmiany w regulaminie 

organizacyjnym Starostwa Powiatowego we Włoszczowie. Zapytał, czego te zmiany dotyczą. 

Pan Starosta wyjaśnił, że zmiana dotyczy godzin pracy starosty, ponieważ zgodnie  

z kodeksem postępowania administracyjnego starosta poza godzinami pracy ma przyjmować 

interesantów i w związku z tym został wydłużony czas pracy starosty w poniedziałek do godz. 

18. Tylko tego dotyczy zmiana.  
 

Do punktu 6-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informację o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Powiatu Włoszczowskiego za 2021 rok radni otrzymali  

i przepracowali na posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy do informacji są pytania.  

Pytań nie było.  
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Powiatu Włoszczowskiego za 2021 rok. Informacja stanowi załącznik 

do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 7-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informację o stanie ochrony przeciwpożarowej  

w Powiecie Włoszczowskim za 2021 rok radni otrzymali i analizowali na posiedzeniach 

Komisji. Jeśli do informacji będą pytania odpowiadał będzie Komendant Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej. 

Pytań nie było.  
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" przyjęła informację o stanie ochrony przeciwpożarowej  

w Powiecie Włoszczowskim za 2021 rok. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 8-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego  

w Powiecie Włoszczowskim za 2021 rok radni otrzymali w statutowo określonym terminie  

i przepracowali na posiedzeniach Komisji. Jeśli do informacji będą pytania odpowiadała 

będzie Pani Ewa Frąszczak - Powiatowy Inspektor Sanitarny. 

Pytań nie było.  
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego  

w Powiecie Włoszczowskim za 2021 rok. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 9-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informację o stanie bezpieczeństwa sanitarno – 

weterynaryjnego w Powiecie Włoszczowskim za 2021 rok radni otrzymali w statutowo 

określonym terminie i przepracowali na posiedzeniach Komisji. Jeśli do informacji będą 

pytania odpowiadał będzie przedstawiciel lekarza weterynarii. 

Pytań nie było.  
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Rada Powiatu 16 głosami "za" przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa sanitarno – 

weterynaryjnego w Powiecie Włoszczowskim za 2021 rok. Informacja stanowi załącznik do 

protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 10-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie we Włoszczowie za 2021 rok oraz efektów pracy organizatora rodzinnej 

pieczy zastępczej radni otrzymali w statutowo określonym terminie i przepracowali na 

posiedzeniach Komisji. Jeśli do sprawozdania będą pytania odpowiadała będzie Pani 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

Pytań nie było.  
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" przyjęła sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie we Włoszczowie za 2021 rok oraz efektów pracy organizatora rodzinnej 

pieczy zastępczej. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu nie 

uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 11-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informację o wykonaniu planu finansowego  

za 2021 rok dla rachunków dochodów pochodzących ze środków Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 radni otrzymali w statutowo określonym terminie. Jeśli do informacji będą 

pytania odpowiadała będzie Pani Skarbnik. 

Pytań nie było.  
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" przyjęła informację o wykonaniu planu finansowego  

za 2021 rok dla rachunków dochodów pochodzących ze środków Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19. Informacja stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył jeden 

radny. 
 

Do punktu 12-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie Zarządu Powiatu z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Włoszczowski za 2021 rok radni otrzymali w statutowo 

określonym terminie Jeśli do sprawozdania będą pytania odpowiadał będzie Kierownik 

Wydziału Edukacji. 

Pytań nie było.  
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" przyjęła sprawozdanie Zarządu Powiatu z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Włoszczowski za 2021 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik  

do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny. 
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Do punktu 13-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że Komisje złożyły sprawozdania z działalności  

za 2021 rok. Sprawozdania radni otrzymali w statutowo określonym terminie. Zapytał, czy do  

sprawozdań są pytania. 

Pytań nie było. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

Budżetu, Środowiska i Mienia Komunalnego za 2021 rok, które załącza się do protokołu.  
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

Zdrowia, Oświaty i Spraw Społecznych za 2021 rok, które załącza się do protokołu.  
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji za 2021 rok, które załącza się do protokołu. W głosowaniu nie 

uczestniczył jeden radny. 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej  

za 2021 rok, które załącza się do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny. 
 

Pan Przewodniczący poinformował, że Komisja Rewizyjna z racji panującej sytuacji 

epidemiologicznej nie wykonała planu kontroli w 2021 roku.  
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" przyjęła sprawozdanie z planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej za 2021 rok, które załącza się do protokołu.  
 

Pan Przewodniczący poinformował, iż w tym momencie odda głos przybyłej na dzisiejszą 

sesję radnej Gminy Moskorzew. 

Pani Lena Nowak poinformowała, że przybyła na dzisiejszą sesją, aby przedstawić 

stanowisko mieszkańców. Przypomniała, że jest radną z Tarnawej Góry. Dziś Rada będzie 

przyjmowała uchwalę w sprawie zmian w budżecie, w której zostanie przyjęta zmiana kwoty 

finansowania inwestycji w jej miejscowości. W imieniu mieszkańców Tarnawej Góry 

podziękowała za to. Ta inwestycja, czyli budowa chodnika przy drodze powiatowej  

w Tarnawej Górze czeka na dokończenie już długie lata. Pamięta jak w poprzedniej kadencji, 

pod koniec roku 2015 lub 2016 przemawiała po raz pierwszy na sesji Rady Powiatu do 

radnych, gdzie przyjechała z odręcznie zrobionymi rysunkami drogi i przekonywała radnych 

do tego jak chodnik jest potrzebny. Droga, która łączy drogę krajową i drogę powiatową jest 

bardzo wąska i jest bardzo często drogą stanowiącą objazd jeżeli cokolwiek się na drodze 

powiatowej lub krajowej dzieje. Taka sytuacja była np. wczoraj, kiedy był tragiczny wypadek 

w miejscowości Tarnawa Góra. Jest to droga bardzo uczęszczana, a niestety jest wąska i coraz 

częściej dochodzi do zdarzeń drogowych i wypadków. Kiedy w 2016 roku prosiła o tą 

inwestycję była zdziwiona kiedy otrzymała poparcie ze strony z której się nie spodziewała. 

Wówczas otrzymała poparcie od p. Wicestarosty i od p. Przewodniczącego za co 

podziękowała. Przeprosiła jeżeli o kim zapomniała. Niestety inwestycja nie jest skończona, 

ponieważ była etapowana. Troszkę ponad kilometr chodnika dwa etapy, a teraz będzie trzeci. 

Na początku w projekcie budżetu było tylko 30 000 zł, wszyscy się martwili i było sporo 

zamieszania z tego powodu, ale ona się nie martwiła, ponieważ miała dane słowo od Zarządu, 
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że będą szukać tych pieniędzy i znajdą je. Wierzyła w to i dziś jest ten dzień kiedy będą 

przyjmowane te zmiany. Jeszcze raz podziękowała za to w imieniu mieszkańców.  

Ma nadzieję, że inwestycja będzie zrealizowana jak najszybciej. Problem z tą drogą niestety 

w przyszłości jeszcze będzie, ponieważ droga będzie wymagała remontu, ale w tej chwili 

chodnik jest najważniejszy tym bardziej, że niebawem będzie budowa obwodnicy Szczekocin 

i ta droga będzie służyć jako objazd podczas prac nad rondami, czy wiaduktami. Dużo 

starszych osób już nie może się doczekać tej inwestycji. Niedawno odbyło się spotkanie  

w Tarnawej Górze, p. Starostowie objeżdżali Gminę Moskorzew sprawdzając jakie  

są nawierzchnie, jakie są problemy i ma nadzieję, że zauważyli jak dużo osób przybyło  

na to spotkanie i jak duże było zainteresowanie. Poprosiła o przegłosowanie na tak zmian  

w budżecie. Następnie również na prośbę mieszkańców poruszyła temat włoszczowskiego 

szpitala i podziękowała Zarządowi i p. Dyrektorowi ZOZ za podejmowane starania.  

W ostatnim czasie mieszkańcy miejscowości Tarnawa Góra korzystali z nowego tomografu 

komputerowego, byli bardzo zadowoleni i widzą jakie zmiany ku dobremu idą  

we włoszczowskim szpitalu. 

Pan Przewodniczący podziękował za ten cenny i ważny głos dla radnych i lokalnej 

społeczności. Następnie podziękował kierownikom jednostek organizacyjnych powiatu, 

służb, inspekcji i straży za obszerne, szczegółowe materiały, które zostały przygotowane  

i które zostały jednogłośnie przyjęte. 
 

Pan Przewodniczący ogłosił przerwę. Po 15 minutach obrady wznowiono.  
 

Do punktu 14-go podpunktu 1-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2022 – 2036. Projekt 

uchwały radni otrzymali i został on przepracowany na Komisjach. Jeżeli będą pytania 

odpowiadała będzie p. Skarbnik.   

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XXXVI/248/22 w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2022-2036, którą 

załącza się do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 14-go podpunktu 2-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu na 2022 rok. Projekt uchwały radni otrzymali. Jeżeli będą pytania 

odpowiadała będzie p. Skarbnik.   

Pytań nie było. 

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

w/w uchwałę. 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XXXVI/249/22 w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu na 2022 rok, którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie 

uczestniczył jeden radny. 
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Do punktu 14-go podpunktu 3-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2022 roku. Projekt uchwały 

radni otrzymali w statutowo obowiązującym terminie.  

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XXXVI/250/22 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2022 roku, którą załącza się 

do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 14-go podpunktu 4-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

"Programu naprawczego dla Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie - Szpitala 

Powiatowego im. Jana Pawła II na lata 2021-2023". Projekt uchwały radni otrzymali  

w statutowo obowiązującym terminie. Jeżeli będą pytania odpowiadali będą Dyrektor  

ZOZ i Główna Księgowa.  

Pan Jerzy Suliga powiedział, że na Komisji Budżetu przy współudziale p. Dyrektora 

obszernie został omówiony program naprawczy, ale mimo to chciałby zadać dwa pytania. 

Pierwsze pytanie skierował do p. Przewodniczącego i zapytał dlaczego tak późno jest 

procedowany program naprawczy, skoro został dostarczony przez p. Dyrektora już pod 

koniec września. Pyta, ponieważ analizując szczegółowo dokument pojawia się w nim wiele 

sformułowań i określeń, które już nie są aktualne. Przytoczył fragment "W roku 2021 ZOZ 

we Włoszczowie w ramach niniejszego zadania zostanie doposażony w kolumnę 

endoskopową, wózek z komorą izolacyjną do transportu ...", czyli sformułowanie jest takie, 

że dotyczy 2021 roku, a jest marzec 2022 roku. Zapytał, co spowodowało, że dokument jest 

tak późno procedowany. Kolejne pytanie skierował do Zarządu, do p. Starosty. Pamięta,  

że we wcześniejszym programie naprawczym p. Dyrektor zawarł wniosek do realizacji,  

a chodzi o wzięcie kredytu konsolidacyjnego. W obecnym programie została określona 

wysokość tego kredytu na 37 mln, na okres 15-20 lat. Zapytał, czy Zarząd Powiatu w obecnej 

sytuacji rozważa taką możliwość, ponieważ zdaje sobie sprawę, że Powiat musiałby ten 

kredyt poręczyć.       

Pan Robert Suchanek odpowiadając na pytanie w przedmiocie terminu zatwierdzania 

programu naprawczego poinformował, że na tą okoliczność złożyły się następujące fakty.  

P. Dyrektor wywiązał się z obowiązku ustawowego wynikającego z ustawy o działalności 

leczniczej i przedłożył program naprawczy do końca września 2021 roku. Po wstępnej 

analizie dokumentu wystąpiono o drobne korekty programu. P. Dyrektor pozytywnie 

odpowiedział na wniosek i korekty zostały naniesione. Następnie ten materiał był 

kwalifikowany do potencjalnego procedowania na sesji grudniowej, ale decyzja  

p. Przewodniczącego po konsultacjach w szerszym gronie była taka, że z uwagi na to, iż jest 

to sesja budżetowa i dość poważna tematyka związana z projektem budżetu na 2022 rok 

została podjęta decyzja organizacyjna, że program będzie procedowany na najbliższej sesji  

w roku 2022. Zdarzenia tak się potoczyły, że dopiero w dniu dzisiejszym jest pierwsza sesja 
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wynikająca z planu pracy, ponieważ w lutym odbyła się sesja nadzwyczajna, więc w tym 

trybie nie ma co wspominać o programie naprawczym. Stąd decyzja podjęta w miesiącu 

grudniu faktycznie jest dzisiaj realizowana.  

Pan Starosta odnosząc się do pytania p. Suligi w sprawie kredytu konsolidacyjnego 

poinformował, że p. Dyrektor nie zwracał się do Zarządu o poręczenie kredytu, który  

by ewentualnie chciał zaciągnąć. Ze względu na sytuację finansową i założenia w WPF,  

z wiedzy jaką posiada, nie ma takiej możliwości, aby Powiat taki kredyt poręczył. W tej 

chwili w poręczeniu jest kredy 5 mln, który jeszcze jest w budżecie powiatowym i w związku 

z tym kredytem współczynniki nie są zbyt dobre.    

Pan Paweł Strączyński zwrócił się z pytaniem do p. Dyrektora w kontekście kontraktu z NFZ. 

Na Komisji Budżetu pytał o kwestie ryczałtowe i poza ryczałtowe odnosząc się do tabeli  

nr 8 i na Komisji odpowiedzi nie otrzymał może, więc może p. Księgowa odpowie dziś. 

Chodzi o pozycję poza ryczałtem szpitala o kwotę 7 mln w 2020 roku i 4,5 mln za I półrocze 

2021 roku. Nie chodzi o wszystkie inne kwestie, które p. Dyrektor omawiał na posiedzeniu 

Komisji tylko o tą pozycję. Poprosił o odpowiedź na to pytanie przed podjęciem decyzji.      

Pani Krystyna Banaczkowska wyjaśniła, że w roku 2020 kwota szpital poza ryczałtem 

wyniosła 7 092 357 zł, z tego oddział ortopedyczny endoprotezo plastyka 3 404 880 zł, 

szpitalny oddział ratunkowy 3 542 880 zł i oddział chirurgiczny pakiet onkologiczny  

137 371 zł. Natomiast I półrocze 2022 roku szpital poza ryczałtem to kwota 4 567 000 zł,  

w tym oddział ortopedyczny 1 559 385 zł, SOR 1 773 000 zł, chirurgia 102 649 zł i pediatria 

966 854 zł.     

Pan Sławomir Owczarek poinformował, że będzie głosował za uchwałą. Podziękował  

p. Dyrektorowi, ponieważ nie wie, czy wszyscy pamiętają ale przy ostatnim programie 

zgłaszał szereg uwag, które były wówczas poprawiane na sesji. Tym razem nie zamierza się 

czepiać jakichś drobnych szczegółów, ale zwrócił uwagę na kilka rzeczy. Odczytał fragment 

programu naprawczego str. 4 "Analiza przyczyn straty netto w roku 2020. Niekorzystne 

zmiany w zakresie finansowania świadczeń ze środków publicznych, zasad kontraktowania  

i wysokości ich wycen. Niestabilna polityka finansowa świadczeń medycznych. Brak 

obiektywnej i rzeczywistej wyceny procedur medycznych uwzględniający pełny, długofalowy 

zasięg ich wykonywania. Niższe od wzrastających kosztów działalności przychody z tytułu 

realizacji umów zawartych z NFZ. Rekomendowana przez Agencję Oceny Technologii 

Medycznych i Taryfikacji wyceny świadczeń na poziomie znacznie niższym niż rzeczywiste 

koszty wykazywane przez jednostki". Jest jeszcze szereg punktów, ale nie chodzi o to, aby je 

wszystkie czytać. Cieszy sie, że te punkty są zawarte, ponieważ są one tożsame z projektem 

uchwały, który swego czasu Komisja przygotowała. Podziękował za to i podziękował również 

Zarządowi za to, że te punkty znalazły się w programie naprawczym. Dziwi się tylko,  

że tu się mogą znaleźć, a tam nie, ale nie chce w tym zakresie odpowiedzi, ponieważ ją zna.        

Pan Wicestarosta zwracając się do p. Suligi przyznał, że program nie jest aktualny, ponieważ 

podejmowane są na bieżąco starania, aby realizować plan inwestycyjny, który jest 

załącznikiem do programu. Z całą odpowiedzialnością bierze to na siebie, ponieważ jest 

przewodniczącym Rady Społecznej i wie, że czasami trzeba było w tym ciężkim okresie 

zwoływać Radę Społeczną nawet tylko z pół godzinnym wyprzedzeniem. Podziękował 

członkom Rady Społecznej ZOZ. Poinformował, że wprowadzane jest wiele nowych zadań. 

Zwrócił się do Kierownika Wydziału Organizacyjnego o przesłanie do wszystkich radnych 
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całego planu inwestycyjnego ZOZ, który został podjęty na ostatnim posiedzeniu Rady 

Społecznej, żeby radni też wiedzieli jakie są zamierzenia w szpitalu. Dodał, że jest gotowy na 

każde uwagi i sugestie. Jednym z podejmowanych działań jest otwarcie poradni 

stomatologicznej. W tej sprawie były prowadzone rozmowy z p. Burmistrzem. To zadanie  

o wartości około 250 000 zł jest zawarte w programie inwestycyjnym. P. Dyrektor robi 

wszystko, żeby pozyskać kadrę i jest zielone światło z NFZ, że kontrakt będzie. Chodzi 

przede wszystkim o dzieci szkół średnich i podstawowych, tak aby dostępność  

do stomatologa była większa. Poprosił p. Dyrektora, aby odniósł się do kwestii konsolidacji.             

Pan Rafał Krupa poinformował, że konsolidacja we włoszczowskim szpitalu jest nadal 

niezbędna i co do tego nie ma wątpliwości. Nasuwa się tylko pytanie, czy konsolidacja 

większa, czy mniejsza. Obecnie dość głośno mówi się o powstaniu Agencji Rozwoju Szpitali, 

gdzie w jednym z punktów jest wsparcie dla takich szpitali jak włoszczowski szpital. Szpitale 

są kategoryzowane jako A, B, C i D. Włoszczowskiemu szpitalowi, w związku  

z podejmowanymi działaniami, udało się na ten moment znaleźć w kategorii B.  

Z posiadanych informacji m.in. z sejmowej i senackiej Komisji Zdrowia wie, że jest 

koncepcja wsparcia szpitali może nie koniecznie w zakresie konsolidacji, ale udzielenia 

wsparcia w zakresie różnego typu poręczeń. Czy do tego dojdzie na ten moment nie 

wiadomo. Nie zwracał się do Zarządu z wnioskiem o poręczenie kredytu, natomiast 

konsolidacja we włoszczowskim szpitalu w krótkim okresie czasu będzie niezbędna, ale  

to będzie konsolidacja mniejszej kwoty. Dodał, że od ubiegłego roku kwota konsolidacji  

we włoszczowskim szpitalu nie zmieniła się, ponieważ zobowiązania szpitala nie wzrosły,  

a nawet spadły i w związku z tym kwota do konsolidacji jest bez zmian i wynosi około  

35 mln zł. Należy jednak znaleźć dobre źródło i dobre oprocentowania. Jest dziś dyrektorem  

i powinien zapomnieć o samorządowaniu, ale ma trochę świadomości jak wygląda budżet  

w powiatach i nie chce radnych stawiać w trudnej sytuacji. W tej chwili są prowadzone 

rozmowy z operatorem w zakresie bieżącej konsolidacji dla szpitala, która nie zwiększy 

zobowiązań. Trzeba pamiętać o tym, że te konsolidacje nie zwiększają zobowiązań tylko 

zmniejszają koszty, a to jest zasadnicza sprawa. Dzisiaj praca nad konsolidacją to jest kilka 

miesięcy, może nawet rok, a za chwilę może się okazać, że będzie jakiś tani pieniądz  

z Agencji. Uważa, że na ten moment szpital radzi sobie przyzwoicie.  

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

uchwałę w sprawie zatwierdzenia "Programu naprawczego dla Zespołu Opieki Zdrowotnej  

we Włoszczowie - Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II na lata 2021-2023". 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XXXVI/251/22 w sprawie zatwierdzenia 

"Programu naprawczego dla Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie - Szpitala 

Powiatowego im. Jana Pawła II na lata 2021-2023", którą załącza się do protokołu.  

W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 14-go podpunktu 5-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady 

Powiatu Włoszczowskiego w sprawie powierzenia Gminie Radków zadania zarządzania 

publicznymi drogami powiatowymi. Projekt uchwały radni omawiali na Komisjach. Jeżeli 

będą pytania odpowiadała będzie p. Krystyna Ciulęmba.  
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Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XXXVI/252/22 zmieniającą uchwałę Rady 

Powiatu Włoszczowskiego w sprawie powierzenia Gminie Radków zadania zarządzania 

publicznymi drogami powiatowymi, którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie 

uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 14-go podpunktu 6-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie określenia zadań 

finansowanych w 2022 roku ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji. Jeżeli będą 

pytania odpowiadała będzie Dyrektor PCPR. 

Pytań nie było. 

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

w/w uchwałę. 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XXXVI/253/22 w sprawie określenia 

zadań finansowanych w 2022 roku ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył jeden 

radny. 
 

Do punktu 14-go podpunktu 7-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie współdziałania  

z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii 

elektrycznej. Projekt uchwały radni otrzymali w statutowo określonym terminie  

i przepracowany na Komisjach. Jeżeli będą pytania odpowiadała będzie Kierownik Wydziału 

Administracyjno - Gospodarczego. 

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XXXVI/254/22 w sprawie współdziałania 

z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii 

elektrycznej, którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 14-go podpunktu 8-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie udzielenia Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Kuczkowie dotacji z budżetu 

Powiatu Włoszczowskiego na prace przeprowadzone w 2022 r. przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków. Projekt uchwały radni otrzymali w statutowo określonym terminie. 

Komisje pracowały nad materiałem. Jeżeli będą pytania odpowiadał będzie Kierownik 

Wydziału Edukacji. 

Pytań nie było. 
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Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

w/w uchwałę. 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XXXVI/255/22 w sprawie udzielenia 

Parafii Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Kuczkowie dotacji  

z budżetu Powiatu Włoszczowskiego na prace przeprowadzone w 2022 r. przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków, którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie 

uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 14-go podpunktu 9-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zakresu pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Projekt 

uchwały radni otrzymali przed dzisiejszym posiedzeniem.  

Pan Zbigniew Krzysiek wyraził zadowolenie z projektu tej uchwały, gdyż przypomniał,  

że przez dłuższy okres czasu pomiędzy Powiatem, a rejonem Illinieckim obok Winnicy była 

współpraca i rzeczywiście pomoc tym obywatelom na tą chwilę jest bardzo potrzebna.  

Ma tylko wątpliwość, czy jeżeli nie określa się wielkości pomocy, to taka uchwała będzie 

zgodna z prawem. Nie widzi również parafki p. Mecenasa Budzikura. Wie, że to działo się  

w ekspresowym tempie, ale zastanawia się, czy służby wojewody nie uchylą tej uchwały, 

chociaż jest to wyjątkowa, nadzwyczajna sytuacja, więc myśli, że się tak nie stanie. Następnie 

zapytał, czy środki proporcjonalnie co do ilości uchodźców, którzy przebywają w gminach 

będą w jakiś sposób rozdysponowywane, czy to będzie tylko na potrzeby Starostwa. 

Pojawiają się różnego typu problemy, p. Starosta zresztą zna temat, że przez rząd, czy przez 

p. Wojewodę zmieniane były kwoty dofinansowania do pobytu uchodźców i jest to na granicy 

opłacalności. Wie, że w hotelach o lepszym standardzie trudno za 40 zł zapewnić 

jednodniowe pełne wyżywienie, opierunek i inne potrzeby noclegowe. Poprosił  

o rozszerzenie w tym temacie. Jeśli chodzi o samą uchwałę jest wdzięczny i zadowolony,  

że ona jest.        

Pan Starosta przyznał, że pieniądze są potrzebne, ale dodał, że uchwała jest podejmowana też 

w innym kontekście. M.in. w miejscowości Lubachowy są uchodźcy, ale to są uchodźcy 

skierowani przez służby wojewody i wojewoda daje na ten cel pieniądze. Pierwsze ustalenia 

były takie, że za osobodzień finansowanie będzie wynosiło 90 zł i tak było do 18 marca.  

Na dzień dzisiejszy właściciele hotelu w Lubachowych jeszcze nie mają wypłaconych 

środków. Trzy dni temu odebrał umowę od p. Wojewody. Wspólnie z p. Skarbnik są ustalane 

zapisy umowy, nawet teraz w przerwie była rozmowa ze służbami wojewody w tym temacie, 

ponieważ pieniądze mają przejść przez Powiat i aby nie trzeba było zwoływać sesji 

nadzwyczajnych jest potrzebna ta uchwała. Chodzi o pośredniczenie. Zgodnie z ustawą  

po dniu 18 marca  poprzez gminy miały być przekazywane środki w wysokości  

40 zł za osobodzień na rzecz osób, które przyjechały z Ukrainy z obszaru objętego wojną  

po 23 lutego. W chwili obecnej p. Wojewoda w związku z trudną sytuacją podjął negocjacje  

z właścicielem hotelu w Lubachowych i doszedł do porozumienia. Właściciel wyraził zgodę, 

aby pomóc uchodźcom. Na dzisiaj są tam 54 osoby i p. Wojewoda będzie finansował ich 

pobyt w wysokości 80 zł za osobodzień. Nie wie jak pójdzie ta druga transza pieniędzy, 

ponieważ to jest wszystko w uzgodnieniu z p. Wojewodą i prawdopodobnie z Rządem i może 



13 
 

również być tak, że środki będą przechodzić przez Powiat i uchwała jest głównie potrzebna 

do tego. Dodał, że uchodźcy są również w dwóch innych miejscach. W DPS-ie od strony 

ulicy Ogrodowej było kiedyś mieszkanie, a obecnie odbywała się tam rehabilitacja. Przez  

p. Dyrektora i Zarząd została podjęta decyzja, że rehabilitacja zostanie przeniesiona w inne 

miejsce, a mieszkanie zostało przeznaczone dla uchodźców. Mieszkają tam dwie rodziny  

6 osób. Drugie miejsce jest w internacie ZS Nr 2 na parterze, gdzie też przebywa  

6 uchodźców. Jeżeli chodzi o finansowanie, to prawdopodobnie Powiat, albo szkoła, jeszcze 

nie wiadomo, będzie składać wniosek o 40 zł na osobodzień, aby pokryć koszty pobytu 

uchodźców. Jedna uczennica przebywa także w internacie przy ZS Nr 3 we Włoszczowie. 

Mieszka ona w Sudzinie w prywatnym domku, który właściciele przeznaczyli dla uchodźców, 

ale nie ma jak dojeżdżać do Liceum Ogólnokształcącego do którego uczęszcza. Też trwają 

rozmowy w jaki sposób ten pobyt będzie finansowany. To jest nowa sytuacja, która zaskakuje 

wszystkich, niby przepisy są, niby to jest proste, ale żeby to poustawiać w paragrafach,  

w przekazywaniu środków są pewne trudności i na bieżąco są wypracowywane rozwiązania 

w tym zakresie. Uchwała jest na wszelki wypadek, żeby nie trzeba było zwoływać sesji 

nadzwyczajnej jeżeli będzie sytuacja doraźna i będzie trzeba założyć przez krótki okres czasu 

środki powiatowe. Dodał, że nie jest planowane uruchamianie jakichś dużych środków, 

ponieważ na dzień dzisiejszy są to środki z Rządu, które na ten moment wystarczają.                       

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała 

uchwałę w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym 

na terytorium tego państwa. 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XXXVI/256/22 w sprawie zakresu 

pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, 

którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 15-go/ 

Pan Przewodniczący przypomniał radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych  

w terminie do 30 kwietnia 2022 roku. Poinformował, że kolejna sesja Rady Powiatu 

Włoszczowskiego przewidywana jest w maju. Zwrócił się do służb drogowych, o to aby się 

przyjrzeć witaczom, ponieważ wyglądają one nie najładniej. Zbliża się sezon turystyczny  

i w związku z tym poprosił o ich doprowadzenie do lepszego stanu.  

Pan Dariusz Mietelski przekazał na ręce p. Starosty publikację Instytutu Pamięci Narodowej 

"Od nadziei do niepodległości Solidarność lata 1980-1989" z przeznaczeniem dla Publicznej 

Biblioteki, aby publikacja służy młodym ludziom w poszerzaniu wiedzy.   

Pan Paweł Strączyński zwrócił sie z pytaniem do p. Starosty. Wie, że w ostatnim czasie 

rozstrzygnięty został przetarg na scalenie gruntów etap II w miejscowości Bichniów.  

Ma wiele pytań, które są skierowane od mieszkańców w kontekście kwoty, która jest 

przeznaczona w budżecie na ten cel. Z tego co pamięta przetarg został rozstrzygnięty  

za ponad 3 mln zł. Zapytał, czy Powiat takie pieniądze posiada, czy Powiat otrzyma takie 

środki, ponieważ wie, że to zadanie miało być finansowane w całości i czy Powiat 

Włoszczowski zwiąże się z ofertą wykonawcy, który dał najniższą kwotę. Podziękował 

ponadto za spotkanie, które odbyło się w sprawie budowy kanalizacji i przebudowy drogi  

w miejscowości Wola Kuczkowska. Podnosił ten temat i takie spotkanie zostało 



14 
 

zorganizowane w Urzędzie Gminy Secemin z p. Wójtem, w spotkaniu uczestniczył także p. 

Przewodniczący, p. Starosta, p. Wicestarosta, projektant kanalizacji, z projektantem drogi 

łączono się telefonicznie. Uważa, że rozmowa dużo dała i przyniesie w przyszłości taki efekt, 

który wpłynie na to, że w tej miejscowości powstanie najtańszym kosztem kanalizacja jak 

również mieszkańcy będą się mogli cieszyć z nowo wybudowanej drogi, ponieważ wszystko 

w tym kierunku zmierza. Podziękował także za usytuowanie luster w miejscowości 

Żelisławice, ponieważ zabiegał o tą kwestię, która w znaczący sposób poprawi 

bezpieczeństwo na drogach powiatowych, w tym przypadku w miejscowości Żelisławice.         

Pan Starosta zwrócił się przede wszystkim do radnych z terenu Gminy Secemin informując, 

że faktycznie tak jak p. Strączyński powiedział nie ma wystarczającej kwoty na podpisanie 

umowy. Przetarg jest na kwotę ponad 3 mln zł. Umowa była podpisana najprawdopodobniej 

w 2016 roku i to były całkowicie inne pieniądze i inne realia. Do hektara było 2 000 euro  

i po przeliczeniu gdyby nawet dołożyli do 2 000 euro, ponieważ nie ma dołożone, to brakuje 

ponad 700 000 zł. Zwrócił się do radnych z terenu Gminy Secemin o zostanie po sesji, aby 

ustalić termin spotkania. Najlepiej żeby to było jak najszybciej i żeby również zaprosić  

p. Wójta, aby ustalić co dalej robić. Był w Kielcach z p. Skarbnik, gdzie odbyła się rozmowa 

na temat pozyskania dodatkowych środków. Jest to bardzo trudne, ale będą podejmowane 

starania w tym zakresie. Jest to trudne, ponieważ jest to projekt, a projekt rządzi się swoimi 

prawami. Jest podpisana umowa i o aneksie nikt nie myśli. Waloryzacji nie ma. Trzeba  

zastanowić się, czy jest możliwość i jeżeli jest możliwość, to w jakim stopniu ograniczyć 

wykonanie tych dróg wewnętrznych. Dlatego poprosił jeśli byłaby taka możliwość  

o pozostanie po sesji, aby ustalić datę spotkania i zaprosić również p. Wójta z Secemina, aby 

porozmawiać na ten temat.  

Pani Skarbnik dodała, że kwotę 1 360 000 zł najprawdopodobniej dołożyłby Urząd 

Marszałkowski.    

Pan Starosta potwierdził. Jest to kwota do 2 000 euro na hektar. Kwoty 700 000 zł 

brakowałoby do ceny przetargowej po dołożeniu tej kwoty. Zapewnienie jest, że kwota  

1 360 000 zł będzie dołożona. Przygotowywany jest aneks w tym zakresie.       

Pan Paweł Strączyński powiedział, że rozmawia z Sołtysem miejscowości Bichniów i jak 

najbardziej można poczynić takie rozmowy, które w jakimś stopniu ograniczą tą inwestycję, 

aby ona była łatwiejsza i tańsza do zrealizowania. Myśli, że takie spotkanie trzeba 

zorganizować z i ewentualnie też porozmawiać w jakim zakresie ta inwestycja miałaby być 

ograniczona i z czego można ewentualnie zrezygnować.  
 

Do punktu 16-go/ 

Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad trzydziestej szóstej sesji został w całości 

wyczerpany. Podziękował wszystkim radnym i gościom za udział w sesji. Ogłosił zamknięcie 

trzydziestej szóstej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego kadencji 2018 – 2023.  
 

 

 

Protokołowała         Przewodniczący Rady Powiatu 

 

Agata Tomasik              Zbigniew Matyśkiewicz 

 


